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Kristillisdemokraattien valtuustoryhmän aloitteessa pyydetään selvittämään miksi 
hoitohenkilöstö, joka ei työskentele hyvinvointialueella on päättänyt vaihtaa alaa. Lisäksi 
pyydetään selvittämään keinoja alalle paluun tukemiseksi.   

Vastauksessa selvitetään ÖVPH:n henkilöstövaihtuvuutta, mikä on maltillinen. 
Työnantajana meillä ei ole keinoja selvittää yksityishenkilöiden alanvaihtoa. Kansallinen 
selvitystyö on vasta käynnistynyt, STM tiedotteen mukaan alustavat raportit on saatavissa 
kevään 2024 aikana. Hyvinvointialueella on olemassa erilaisia keinoja tukea alalle paluuta, 
toimenpiteet voidaan suunnitella yksilöllisesti. Hyvinvointialueella on myös aktiivinen 
yhteistyö koulutuksen järjestäjien kanssa. 

 

Hyvinvointialuejohtaja Kinnunen Marina 
ehdottaa, että aluehallitus päättää antaa liitteenä olevan vastauksen valtuustoaloitteeseen 
selontekona aluevaltuustolle. Aluehallitus ehdottaa aluevaltuustolle, että aloite on täten 
loppuun käsitelty. 

Päätös: 
Hallituksen jäsen David Pettersson ehdotti, että asia palautetaan jatkovalmisteluun, jossa 
pyritään antamaan tarkempi vastaus siihen, minkä vuoksi henkilöstö vaihtaa alaa ja miten 
tätä seurataan. Palautusehdotusta kannattivat valtuutetut Bystedt ja Rantala, minkä 
jälkeen hallitus hyväksyi sen. Niin ollen asia palautettiin. 
 
Pöytäkirjaan merkittiin, että sektorijohtaja Erkki Penttinen toimi asian esittelijänä, koska 
varsinainen esittelijä oli estynyt. 
 

Jakelu  
  

 
 


